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مشاور رئیس سازمان بورس در امور بین الملل مطرح کرد:

اخیراً  دبیر شــورای عالی مناطق آزاد در خبری اعلام 
کرد که برای تشــکیل بــورس بین الملل منتظریم تا 
مسئولان سازمان بورس، صدور مجوز را در دستور 
کار خــود قرار دهند. این موضوع بهانه ای شــد تا با 
مشــاور رئیس ســازمان بورس در امور بین الملل 

گفت وگو یی صورت بگیرد.
بهــادر بیژنی در این خصــوص گفت: ایجاد بورس 
بین الملل طی چند سال گذشته در دستور کار سازمان 
بورس و اوراق بهادار قرار داشته و با همکاری که بین 
این سازمان و دبیرخانه شورای عالی مناطق آزاد وجود 
داشتند این پروژه تا میزان قابل توجهی پیشرفت کرده 

است.
وی  اضافه کرد: با شروع دوره مدیریت ریاست جدید 
سازمان بورس دکتر مجید عشقی، به سرانجام رساندن 
پروژه بورس بین الملل به عنوان یکی از اولویت های 
ســازمان بورس و اوراق بهــادار در حوزه بین الملل 
قرار گرفت؛ پیرو این اتفاق تیم یاد شده به عنوان تیم 

بین الملل تشکیل شد.
مشــاور رئیس سازمان بورس در امور بین الملل بیان 
کرد: این تیم جلســه اولیه ای را با موضوعات فنی و 
مدل کســب و کار این بورس برگزار کرد و موظف 

شد تا این پروژه و فرایند اخذ مجوزش را تکمیل کند، 
از جمله این موارد مذاکره با ســهامداران معتبر بالقوه 
خارجی بود که همه مسئولیت ها در این خصوص به 

عهده تیم یاد شده قرار گرفت.
بیژنی ادامه داد: از زمان آغاز به کار این تیم، مذاکراتی 
بــا بورس ها، مراکز مالی بین المللی و شــرکت های 
هدف اروپایی و آســیایی انجام گرفت. امیدواریم با 
یاری بیشتر همکاران در دبیرخانه شورای عالی مناطق 
آزاد فرآیند تاســیس این بورس از جمله نهایی کردن 
ســهامداران معتبر خارجی آن که یکی از ملزومات 
شــکل گیری این بورس اســت، هر چه سریعتر به 

سرانجام برسد.
وی  تاکیــد کرد: بنابر مقرره ای کــه وجود دارد، لازم 
است ترکیب سهامداران این بورس بین المللی متشکل 
از ســهامداران داخلی و خارجی باشد. برای سازمان 
بورس بسیار مهم است که سهامداران خارجی بورس 
بین الملل جزو سهامداران معتبر و شناخته شده باشند تا 
بتوانند ارزش افزوده ای را برای این بورس ایجاد کنند.

مشاور رئیس سازمان بورس در امور بین الملل اظهار 
کرد: به دلیل ملی بودن پروژه بورس بین الملل از تمام 
ارکان بازار ســرمایه در چهارچوب تیمی که تشکیل 

شده، برای تکمیل فرآیند مذاکرات با سهامداران بالقوه 
خارجی و مباحثی که منجر به نهایی شدن اعطای مجوز 

به بورس بین الملل خواهد شد، استفاده شده است.
بیژنی بیان کرد: با دستور سازمان بورس، ارکان بازار 
سرمایه موظف شدند در خصوص جستجو و مذاکره 
با ســهامداران معتبر خارجی بالقوه برای سهامداری 
در بورس بین الملل همکاری کنند. در همین راســتا 
همانطور که در بالا اشاره شد مذاکراتی با چند بورس 
اروپایی، آســیایی و شرکت ها و نهادهای بین المللی 
انجام شــده، بدیهی است همکاری مستمر دبیرخانه 
شورای عالی مناطق آزاد در خصوص هرچه سریعتر 

به سرانجام رسیدن این پروژه ضروری است.
شایان ذکر است، بورس بین الملل با اهداف متنوعی 
از جمله تامین مالی پروژه های داخلی کشور طراحی 
شده است، به نحوی که مسیر ورود منابع مالی ارزی به 
پروژه های زیرساختی و بزرگ کشور از طریق انتشار 

اوراق و سایر ابزارهای مالی تسهیل شود.
کارشناسان بازارسرمایه معتقدند، راه اندازی بورس 
بین الملل به عنوان پنجمین بورس کشــور می تواند 
زمینه های افزایش صادرات کالا و خدمات از طریق 
پیوند با بازارهای جهانی، جذب سرمایه های خارجی 
و فنــاوری پیشــرفته را فراهم کنــد. آزادی ورود و 
خروج ارز، تاسیس بانک خصوصی و استقرار شعب 
بانک های خارجی، تاســیس و فعالیت شرکت های 
بیمــه داخلی و خارجی در کنــار معافیت مالیاتی و 
آزادی مشارکت خارجیان در فعالیت های اقتصادی 
سبب می شود سرمایه گذاری در بورس های مستقر 

در مناطق آزاد آسان تر از سرزمین اصلی باشد.
راه انــدازی بورس بین المللی در مناطق آزاد می تواند 
همچنین بســتر لازم را برای بین المللی کردن بازار 
ســرمایه ایجاد کنــد؛ به ویژه آنکه حقــوق قانونی 
ســرمایه گذاران خارجی بر اســاس قانون تضمین 
شــده اســت و همچنین معافیت های مالیاتی یکی 
از مشوق های مناســب برای جذب سرمایه گذاری 

خارجی به شمار می رود.

 »بورس بین الملل« با همکاری دبیرخانه شورای 
عالی مناطق آزاد  تشکیل می شود 

    اقتصاد کیش- مشــاور رئیس ســازمان بورس در امور بین الملل اظهار کرد: اقدامات لازم از طرف سازمان بورس برای تحقق بورس 
بین الملل در حال انجام بوده و در همین رابطه تیمی شامل سازمان بورس و اوراق بهادار تمامی ارکان بازارسرمایه به همراه دبیرخانه شورای 
عالی مناطق آزاد و مشاوران آن شکل گرفته است. امیدواریم با یاری بیشتر همکاران در این دبیرخانه فرآیند تاسیس این بورس از جمله نهایی 

کردن سهامداران معتبر خارجی به عنوان یکی از ملزومات شکل گیری این بورس، هرچه سریعتر به سرانجام برسد.

در تاریخ 18 شهریورماه 1400 این خبر در سایت سازمان منطقه آزاد کیش منتشر شد:
انتصاب اعضای ستاد اکسپو ۲0۲0 دبی در منطقه آزاد کیش 

 در متن این خبر آمده است: مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش اعضای ستاد اکسپو 
۲0۲0 دبی در منطقه آزاد کیش را منصوب کرد.

جعفر آهنگران مدیر عامل سازمان منطقه آزاد کیش  با صدور احکامی؛ ناصر آخوندی 
معاون توسعه مدیریت، سعید پورعلی معاون فرهنگی و اجتماعی، معراج نادری فصیح 
سرپرســت معاونت اقتصادی و سرمایه گذاری، علیرضا علوی رضوی مدیر روابط 
عمومی و امور بین الملل، عزیزاله فرضی پور مدیرعامل موسسه ورزش و تفریحات 
سالم کیش، محسن قریب مدیرعامل موسسه جشنواره ها و مناسبت های کیش، ابراهیم 
سیه جانی مدیرعامل شرکت هواپیمایی کیش، عزت الله محمدی سرپرست شرکت 
توسعه و مدیریت بنادر و فرودگاه های منطقه آزاد کیش، عبدالنبی شرفی مدیرعامل 
شرکت عمران، آب و خدمات کیش، سعید نظری مدیرعامل شرکت سرمایه گذاری 
و توســعه کیش، مسعود توفیقی مدیرعامل موسســه آموزشی علوم و فنون کیش، 
طهمورث قاسمی و مصیب نعیمی را به عنوان اعضای ستاد اکسپو ۲0۲0 دبی در منطقه 

آزاد کیش منصوب کرد.
در احکام صادر شده از سوی رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد کیش 

خطاب به اعضای ستاد اکسپو ۲0۲0 دبی در منطقه آزاد کیش آمده است:
با توجه به تشکیل ستاد اکسپوی ۲0۲0 دبی و اهمیت حضور فعال منطقه آزاد کیش در 
این رویداد بین المللی با هدف رونق روز افزون فعالیت های اقتصادی و گردشگری، 
به موجب این حکم به عنوان "عضو ســتاد اکســپو ۲0۲0 دبی در منطقه آزاد کیش" 

منصوب می شوید.
انتظار می رود براي استفاده از تمامی ظرفیت های منطقه برای معرفی بهتر جاذبه های 

کیش زیبا و جذب حداکثری گردشگران بین المللی تلاش کنند.
این روزها در کیش عمدتا صحبت از جام جهانی اســت . جام جهانی که قرار اســت 
کشور دیگری در همسایگی ما برگزار کند وصحبت این است که  ما هم با برنامه ریزی 

بتوانیم از این ظرفیت و فرصت پیش آمده بهره ای ببریم . 
از حدود دو سال پیش ستادی بنام ستاد جام جهانی قطر در کیش تشکیل شد تا در این 
خصوص برنامه ریزی شود و بتواند از این ظرفیت در جهت معرفی و رونق کیش بهره 
برداری شود. اخیرا نیز با سفر وزیر راه قطر به جزیره کیش و انتخاب اعضایی جدید این 
روند شتاب گرفته است تا بلکه کیش ، قشم و مناطق جنوبی کشورنیز  از این فرصت 

بتوانند بهره ای ببرند.
اما همه نگرانی ها این است: ما هم چنانکه از رویداد اکسپو دوبی نتوانستیم بهره لازم 
را ببریم این موضوع در جام جهانی قطر هم تکرار شود. نفرات تعیین شده در ستاد 
اکســپودوبی از ارشدترین مقامات منطقه بودند با حوزه اختیارات و مسئولیت هایی 
فراگیر و خوب . سوال این است این ستاد که قطعا  همراه با تامین بودجه لازم برای 
آن همراه بوده است چه دستاوردی برای کیش داشت و چه اقداماتی را در حوزه های 
مختلف برای بهره وری کیش از این رویداد جهانی انجام داد؟ گرچه بعلت تغییرات 
مدیریتی ممکن اســت برخی از اعضا این ســتاد در حال حاضر در جزیره حضور و 
مسئولیتی نداشته باشند  که البته همه آنها نیر در برابر مسئولیت خود باید پاسخگو باشند 
، ولی شاید بد نباشد  دیگر اعضا موجود در این باره گزارشی ارائه دهند  که چه اقدامی 
در این باره انجام شده است. آیا تشکیل ستاد فقط یک کار تبلیغاتی برای دلخوش کردن 
مردم بوده اســت یا نه دستاوردی هم  برای کیش داشته است؟! ظاهرا غیر از تشکیل 
جلسات در کیش یکی از اقدامات ستاد ، سفر تعدادی از اعضا با هزینه منطقه آزاد به 
دوبی برای بازدید از این رویداد مهم جهانی بوده است که در این خصوص نیاز است 
اطلاع رسانی شود در برابر هزینه های انجام شده و بودجه مصرف شده ،  چه دستاوردی 

برای جزیره بدست آمده است.
طرح این پرســش فقط از این جهت اســت که نگرانیم فرصت جام جهانی قطر هم 
مثل اکســپو دوبی  با هدر دادن زمان به راحتی از دســت برود و تمام وقت و انرژی ها 
صرف تشکیل جلسات بی ثمر   و  دید و بازدید های طرفین شود  و کیش نتواند از 

این موقعیت استفاده ای بکند.

یادداشت روز...

قطر ، دوبی نشود
  ابراهیم ارزانی

با اختصاص  سهمیه بلیت های جام 
جهانی مشارکت کیش پررنگ می شود  

اقتصاد کیش-    عضو ستاد هماهنگی و پیگیری مسائل جام جهانی ۲0۲۲ قطر در 
کیش با طرح این پیشنهاد که یک سوم از 1۵ هزار بلیت سهمیۀ ایران در بازی های جام 
جهانی ۲0۲۲ قطر به کیش تعلق گیرد، گفت: با این سهمیه، هزینه اقامت و سفر از 
طریق کیش به قطر، ۷۵ درصد ارزان تر از قیمت تورهای جام جهانی قطر خواهد شد. 
مسیح الله صفا در این باره توضیح داد: با توجه به مقررات و شرایطی که کشورمان دارد 
جامعۀ هدف ما برای جذب هواداران در دوران جام جهانی قطر مسافر یا تماشاچی 
خارجی نیست. باید واقع بین باشیم، کسانی که اغلب تماشاچیان جام جهانی هستند 
جوان هســتند و ممکن است سلیقه و انتخاب های دیگری برای سفر داشته باشند، 
ولی ما می توانیم با تاکید بر ارزانی و دسترسی آسان از کیش به قطر، تماشاچی ایرانی 

را بهتر جذب کنیم.
وی ادامه داد: اگر ســهم تماشــاچیان ایران از جام جهانی قطر 1۵ هزار بلیت باشد 
و حــدود پنج هزار بلیت از این ســهمیه را به کیش اختصاص دهند، ما از مســافر 
ریال می گیریم، بلیت بازی را خریداری می کنیم، ضمن این که اقامت مســافر هم 
با یک چهارم قیمت در کیش تمام می شَود. اگر درصدی از سهمیه  بلیت ها به کیش 
داده شود و اقامت در این جزیره باشد، هزینه این سفر برای مسافر ایرانی حدودا ۷۵ 
درصد از قیمت تورهای جام جهانی که همین حالا به قیمت 1۵0 میلیون تومان تبلیغ 

می شود، ارزان تر تمام خواهد شد.
صفا افزود : برای خرید بلیت بازی ها به کارت های اعتباری بین المللی نیاز اســت 
و بدون این بلیت های تماشــاچیان نمی توانند وارد دوحه شوند. از طرفی، به خاطر 
تحریم، ایرانی ها به این کارت های اعتباری دسترسی ندارند. اگر ۳۵ درصد از سهمیه 
بلیت بازی هایی که به ایران اختصاص داده شده به جزیره کیش داده شود ما در قالب 
این ستاد می توانیم بلیت ها را برای تماشاچی بخریم و محل اقامت تماشاچی و مسافر 
ایرانی را هم تامین کنیم. فقط لازم است مقامات دو کشور در این باره رایزنی کنند تا 
مشکلی برای ورود مسافر و تماشاچی ایرانی به دوحه، با توجه به مقرراتی که کشور 

قطر برای دوران جام جهانی حاکم کرده است، ایجاد نشود.
او دربــاره این کــه درصورت موافقت با تخصیص درصدی از بلیت بازی های جام 
جهانــی قطر به کیش چه ضمانتی برای اجرای درســت این موضوع وجود دارد؟ 
گفت: بخش خصوصی این جزیره قدرت و توانایی انجام این کار را دارد و تعهد هم 
می دهد درصورتی که دولت زیرساخت را فراهم کند، پروازها از کیش منظم برقرار 
شــود و پنج هزار بلیت بازی هم اختصاص داده شود، جریان را مدیریت کنیم. البته 
که باید نظارت قوه قضاییه در آن دوران بیشتر شود و با تخلفات هم برخورد جدی 

صورت گیرد.
عضو ستاد هماهنگی و پیگیری مسائل جام جهانی ۲0۲۲ قطر در کیش در ادامه درباره 
اقداماتی که این ستاد برای سهم آفرینی جزیره کیش در جام جهانی ۲0۲۲ قطر انجام 
داده است، توضیح داد: ما از سال 1۳۹۷ ستادی را در جزیره تشکیل دادیم که متشکل از 
هفت نفر معاون سازمان منطقه آزاد کیش و بخش خصوصی بود. جلسات زیادی هم 
داشتیم که عمدتا بی نتیجه بود. ظرف یک سال گذشته هم به دلیل بی ثباتی در مدیریت 
کیش و معاونان سازمان منطقه آزاد، لطمه زیادی به برنامه ها و اهداف این ستاد وارد 
شد. درباره موضوعات قابل پیگیری در جام جهانی هنوز اتفاقی که با قطعیت روی 

آن صحبت کنیم، نیافتاده است. به نظر می رسد بیشتر اهل شعاریم تا عمل.
وی  گفت: کســانی که در جزیره هستند تلاش زیادی می کنند تا بخشی از میزبانی 
جام جهانی را داشته باشند که اگر دولت مرکزی حمایت کند و زیرساخت ها تا زمان 
برگزاری جام جهانی آماده شــود، می توان به نتایجی رســید. البته از زمانی که آقای 
محمد، دبیرعالی شــورای عالی منطقه آزاد شده اند و به موضوع جام جهانی هم در 

رأس کشور توجه شده کمی اوضاع تغییر کرده است.
عضو ستاد هماهنگی و پیگیری مسائل جام جهانی ۲0۲۲ قطر در کیش با اشاره به 
لطماتی که کیش در موضوع جام جهانی از بی ثباتی مدیریت متحمل شده است، اظهار 
کرد: هدف و برنامه ســتاد جام جهانی در کیش این بود که جزیره را به عنوان یک 
ظرفیت گردشگری به دنیا معرفی کنیم تا از نظر اقتصادی و گردشگری در بلندمدت 
رشــد کند، چون به هر حال جام جهانی در آذرماه برگزار می شــود که دقیقا فصل 
سفر به کیش است و مشکل جذب مسافر نداریم، ما فقط می خواستیم گردشگری 
بین المللی جزیره را تقویت کنیم. به هر حال می توانستیم از شرایط قطر با توجه به 
ظرفیت محدود اقامت استفاده کنیم. کیش از مجموع حدود 1۹ هزار و ۲00 تختی 
که برای اقامت دارد می تواند دست کم پنج هزار تخت را در اختیار افرادی قرار دهد 

که به دلیل هزینه بالای اقامت در قطر، کیش را انتخاب کنند.
صفا  افزود: ما می خواستیم کیش محل برپایی اردوهای تیم های خارجی باشد که نیاز 
داشت زمین های فوتبال استاندارد شود، ولی این اتفاق نیافتاد. حتی شنیدم تیم ملی 
فوتبال کشور خودمان قرار است اردوی خود را در دوحه برگزار کند. این درحالی 
است که دولت و سازمان منظقه آزاد می توانستند زمین فوتبال را برای تمرین تیم ها 
آمــاده کنند تا آن هــا دوماه زودتر اردوی خود را در این جزیره برپا کنند. به هر حال 
آب و هوای کیش مشابه قطر است و اعضای تیم ملی فوتبال بهتر می توانستند خود 

را تطبیق دهند.
رییس جامعه هتلداران جزیره کیش با اشاره به بازدید وزیر راه قطر از زیرساخت های 
جزیــره کیش، گفت: ما از نظــر اقامتی چیزی کم نداریم، می توانیم پنج هزار تخت 
اســتاندارد درحدی که رضایت مســافر را جلب کند به مسافران و تماشاچیان جام 
جهانی اختصاص دهیم. در نوروز هم با آن  که بیشتر هتل ها تکمیل ظرفیت شده بود، 
حتی 100 نفر شاکی نداشتیم. اگر شکایتی هم بود بیشتر به خدمات تور و آژانس و 
بدقولی ها برمی گشت نه خدمات هتل ها. وزیر راه قطر هم که از تعدادی از هتل های 

جزیره بازدید داشت، از این امکانات ابراز رضایت کرد.
صفا درباره دیگر ظرفیت های اقامتی کیش که در دوران جام جهانی قابل اســتفاده 
باشد، اظهار کرد: ظرفیت رسمی اقامت در کیش همان 1۹ هزار و ۲00 تخت است، 
از آمار خانه های شــبانه )اجاره ای( اطلاعی ندارم، چون با این شــیوه از اقامت به 
دلایل اقتصادی و امنیتی موافق نیستم. البته که تلاش هایی انجام شده تا این خانه ها 
ســاماندهی شوند، چون علاوه بر امنیت مسافر، امنیت دیگر ساکنان آن ساختمان و 

منطقه هم مطرح است.
او اضافه کرد: تعداد خانه های شــبانه در کیش بســیار زیاد شده و البته قیمت اجارۀ 
آن ها هم خیلی گران است. در نوروز قیمت اجارۀ یک شب آپارتمان تا 1۵ میلیون 
تومان هم رســیده بود، درحالی که بهترین رویال ســوئیت هتل درجه یک در کیش 

چنین قیمتی ندارد.
صفا بیان کرد: مدت زمان کمی برای برنامه ریزی و آمادگی شرایط داریم و تکلیف 
هم چندان مشخص نیست. هنوز هیچ مقام دولتی اعلام نکرده سهمیه بلیت ها چه 
خواهد شد. اصلا نمی دانیم چه برنامه ریزی ای باید انجام دهیم. البته شخصا امیدوارم 
و نگاه مثبتی به این جریان دارم. می دانم باید براساس محدودیت ها و امکانات حرف 
بزنیم و وعده بدهیم. امیدواریم مسؤولان هم با دولت قطر به تفاهمی برسند. فرصت 
خوبی برای معرفی کیش به دنیا است، آن هم با این شعار که کیش یکی از سه نقطه 

پراکسیژن جهان است.

تغییرمحل واکسیناسیون کرونا
در جزیره کیش

اقتصاد کیش-  مرکز توسعه سلامت کیش در اطلاعیه ای اعلام کرد: از روز یکشنبه 
چهارم اردیبهشــت 1401، واکسیناســیون کووید 1۹ در مرکز بهداشت بوعلی انجام 
می شود و کیشوندان می توانند برای دریافت واکسن کرونا همه روزه از ساعت 8 تا 1۳ 

به این مرکز بهداشتی مراجعه کنند.
پیش از این تالار شهر به عنوان مرکز تجمیعی واکسن در جزیره کیش فعالیت می کند 
و تاکنون ۶۳ درصد جمعیت بالای 18 سال، 8۵ درصد در رده سنی 1۲ تا 18 سال و ۳0 

درصد پنج تا 1۲ سال واکسن مورد نیاز خود را دریافت کرده اند

مسیح الله صفا عضو ستاد جام جهانی 2022 قطر در کیش: 

دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد از کارآفرینان 
و صنعتگران کشور  حمایت می کند 

اقتصــاد کیش-    با حضور ســرمایه گذاران مطرح 
کشــور تفاهم نامه همکاری بین دبیرخانه شورایعالی 
مناطــق آزاد و ویژه اقتصادی و انجمن فرانگران نوین 
و خانه صنعت، معدن و تجارت جوانان ایران در محل 

دبیرخانه شورایعالی به امضاء رسید. 
به گزارش  اقتصاد کیش  این تفاهم نامه همکاری پیرو 
فرمایش مقام معظم رهبری )مدظله( در جهت تحقق 
شعار ســال »تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرین« و با 
هدف حمایت از کارآفرینان و صنعتگران کشور، بین 
»سعید محمد« مشاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی 
مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی، »ســید 
احسان مصطفوی« مدیرعامل انجمن فرانگران نوین و 
»احسان پیری« رئیس هیات مدیره خانه صنعت، معدن 

و تجارت امضاء شد.
مشــاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد 
تجاری ـ صنعتی و ویژه اقتصادی در این مراســم بر 
بهبود و تسهیل روند کسب و کار در مناطق آزاد کشور 
تاکیــد کرد و گفت: بزودی در مناطق آزاد کشــور در 
حوزه خدمات پولی ـ بانکی و بیمه ای اقدامات خوبی 
انجام خواهد شــد. خوشبختانه از ۷4 پایانه مرزی در 
کشور ۳۲ پایانه در مناطق آزاد قرار دارند. ظرفیت های 
بسیار خوبی با همسایگان در حوزه دپیلماسی اقتصادی 
وجود دارد و اقدامالت زیادی در این خصوص انجام 

شده است.
ســعید محمد افزود: به دنبال تبادل همکاری با مناطق 
آزاد کشورهای همسایه برای ایجاد مناطق آزاد مشترک 
هســتیم تا از سیستم های پولی و بانکی و تسهیلات 
و تعرفه هایی که کشــورهای عربی دراختیار آنها می 
گذارند اســتفاده کنیم و در مقابل انرژی ارزانی که در 
اختیار ما است را برای ترغیب سرمایه گذاران در اختیار 

آنها قرار دهیم.
وی با اشاره به حوزه های صنعتی متفاوت در 8 منطقه 
آزاد فعلــی و ۷ منطقه آزاد جدید اشــاره کرد و اظهار 
داشت: ظرفیت های مطلوبی در این مناطق وجود دارد 
که هر یک از حوزه های صنعتی متفاوتی نیز برخوردار 

هستند.1۶0 فرصت ســرمایه گذاری در این مناطق 
وجود دارد که می توانیم با کمک شــما عزیزان برای 
تکمیل پروژه هایی که نیاز به ســرمایه گذاری دارند 

استفاده کنیم.
مشاور رئیس جمهور ادامه داد: از موضوعات سرمایه 
گذاری که در این نشست مطرح شد استقبال می کنیم 
و تلاش می کنیم با همکاری هم به توسعه مناطق آزاد 
کمک کنیم و مشــکلات سرزمین اصلی را به حداقل 

برسانیم و موجب رشد و شکوفایی کشور شویم.
سعید محمد در ادامه به رویداد جام جهانی ۲0۲۲ قطر 
و سفر اخیر وزیر حمل و نقل و مدیر جام جهانی قطر 
اشاره کرد و افزود: در این دیدار توافقات خوبی صورت 
گرفت. در حال آماده سازی شرایط برای میزبانی شایسته 
از هواداران فوتبال هستیم، زیرساخت های مناسبی در 
کیش و قشم ایجاد شده است، ساخت ۵ زمین قوتبال، 
۲ سالن بدنسازی، ۵ هتل ۵ ستاره، همچنین براي ورود 
مسافرین هم از طریق دریایي و هم هوایي ظرفیت هاي 
خوبي فراهم شده است. ترمینال جدیدي در فرودگاه 
کیش در حال ســاخت است، در بندر هم یک ترمینال 
مســافري در دست بهره برداري است. تقریبا مي توان 
گفت آمادگي داریم همه ظرفیت هاي موجود در جزیره 

قشم و کیش را در اختیار این رویداد جهاني قرار دهیم.
وی اظهار داشت: با توجه به قیمت پایین در کیش و قشم 
و کمبود ظرفیت پذیرش گردشگر در کشور قطر مقرر 
گردیــد ظرفیت های ایران به صورت پکیج به طرف 

قطری ارائه شود.
گفتنی اســت؛ این تفاهم نامه در ۶ ماده تنظیم شــده 
اســت که می توان به استفاده از ظرفیت ها و خدمات 
انجمن فرانگران نوین و خانه صنعت، معدن و تجارت 
جوانان ایران جهت ترویج ســرمایه گذاری در مناطق 
آزاد تجاری صنعتی و ویژه اقتصادی در زمینه همکاری 
های مشــترک در خصوص سرمایه گذاری در حوزه 
های صنعتی، گردشگری، ساخت هتل های خاص، 
ایجاد شهرک های توریستی، کشــاورزی، تجاری، 
طرح های زودبازده، زیرساخت های لجستیکی، تولید 
و فرآوری سنگهای ساختمانی، کارخانه جات مولد و 
ساخت موزه آینده ایران، همکاری در طراحی و تدوین 
پروژه های تخصصی جهت مهندسی ارزش با رویکرد 
زنجیره خدمات و تولید با در نظر داشتن اقتصاد مقاومتی 
و بر پایه دانش بنیان و همچنین آمادگی جهت مشارکت، 
طراحی، ســاخت پروژه های اقتصادی و تجاری زود 

بازده در مناطق آزاد کشور اشاره کرد.

با سلام خدمت مسوولین محترم اداره مخابرات کیش،
احتراماً به اطلاع میرساند که بیش از یک هفته است که محدوده دهکده ساحلي به 
شدت مشکل آنتن دهي خطوط همراه اول را داشته و تقریبا سیگنالي در این محدوده 

وجود ندارد و مشکلات بسیاري را براي ساکنین فراهم نموده است
از مسوولین محترم مخابرات درخواست بررسي و رفع مشکل را داریم.

ساکنین دهکده ساحلي خلیج فارس

صدای مردم ...
عدم آنتن دهی همراه اول

تحویل سند حدنگاری منطقه آزاد 
کیش، هفته آینده

اقتصاد کیش-   رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور از تحویل سند حدنگاری منطقه 
آزاد کیش در هفته آینده خبر داد.

به گزارش اقتصاد کیش، حسن بابایی، گفت: در آینده نزدیک شاهد صدور سند برای 1۵ 
منطقه آزاد خواهیم بود و در یک ماه آینده این اسناد صادر می شود.

وي در مراســم امضاي تفاهم نامه همکاری مابین سازمان ثبت اسناد و املاک کشور و 
شــورای عالی مناطق آزاد تجاری-صنعتی با بیان این که این تفاهم نامه در ۹ ماده امضا 

می شود، گفت: هدف آن تثبیت مالکیت و صدور اسناد حدنگار در مناطق آزاد است.
رئیس شورای عالی مناطق آزاد نیز در این نشست با بیان اینکه اتفاق خوبی در حال رخ 
دادن است، گفت: 8 منطقه آزاد فعال داشتیم و سال گذشته نیز ۷ منطقه نیز به مناطق آزاد 

الحاق شد و لازم بود اراضی این مناطق را به سرعت سامان دهیم.
سعید محمد با اشاره به سفر چابهار گفت: نخستین گام برای مبارزه با پدیده زمین خواري 

صدور اسناد کاداستر و حدنگاری است.

رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور  اعلام کرد:


